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京听力：section1一个音乐会，每年只hold(once at a weekend),

好多人甚至在（6：00 in the morning）就到了。音乐会举行on

(the grass),we should sit near the (loud speakers)section2是v68

的section4，其他答案都没问题，只有一个5选3的题，跟机井

不大一样，我没听到有financial Problem,那道题我选的abd，挺

有把握的。section3v66的section3 后面两道题是那个女生在宿

舍住（on year）,然后搬到（apartment）section4好像是一个学

生找工作的题，前面几道是选择，答案有88％，like the

freedom, prodive work place,其它的就记不得了。口语

：part11.you got a job or you are still a student?2.what are you major

in?3.is there something that you are not satisfied in you major?4.do

you think it is very important for people have some spare

time?5.what would you like to do in you spair time?part2decribe

your best friend.when and where did you meetwhat is he or she

like?what did you do together?part3is it important for people to have

friends?what kinds of things do you think a friendcan do with

you?what kind of friends do you like to make with in your

childhood?do you think it is diffcult for people to make friends now

comparied with in childhood? 100Test 下载频道开通，各类考试

题目直接下载。详细请访问 www.100test.com 


